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 Výbor  dopravy Zastup i te lstva L ibereckého k ra je   
U Jezu 642/2a • 461 80 Liberec 2 • tel.: + 420 485 226 472 • fax: + 420 485 226 111 

sona.kohoutova01@kraj-lbc.cz   www.kraj-lbc.cz   IČ: 70891508 

VÝBOR DOPRAVY 
ZASTUPITELSTVA LIBERECKÉHO 

KRAJE 

ZÁPIS č. 10. 

ze zasedání Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

ze dne 21. 11. 2017 
 

 

Přítomní: Ing. Milan Kouřil, František Kaiser, Vladimír Mastník, PhDr. Miroslav Hudec,  

Vladimír Vyhnálek, Bc. Tomáš Levinský, Pavel Šulc, Bc. Jan Stejskal, Mgr. Petr Karásek,  

Ing. Josef Jeníček, Mgr. Jiří Vařil, MBA 

 

Omluveni: Bohumil Kašpar, Martin Brož, Ing. Luděk Sajdl, Pavel Krejčí 

 

Hosté: Marek Pieter, Ing. Jan Čáp, Ing. Jiří Hruboň, Ing. Jan Růžička, Ing. Jan Polák,  

Ing. Jaroslav Šrajer, Ing. Miloš Matoušek 

 

Omluveni: Ing. Pavel Blažek, Ing. Petr Šén 
 

 

Počet přítomných členů výboru dopravy na začátku jednání 10. 
 

 

1. Zahájení: 

 

Předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje Ing. Milan Kouřil zahájil zasedání výboru 

dopravy a přivítal všechny přítomné. 

 

1. Zahájení         Ing. Milan Kouřil 

2. Volba ověřovatele zápisu       Ing. Milan Kouřil 

3. Informace z rezortu dopravy       Marek Pieter 

4. Informace z odboru dopravy       Ing. Jan Čáp 

 Projekt "Silnice II/610 Turnov - hranice Libereckého kraje (vč. mostních objektů)" - závazek 

spolufinancování 

 Smlouva o spolupráci a podmínkách úhrady finančního příspěvku při vzájemném zajištění dopravní 

obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi Ústeckým a Libereckým krajem 

 Pověření k poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu pro společnost KORID LK, spol. s 

r.o.; Smlouva o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu pro 

společnost KORID LK, spol. s r.o. – rok 2018 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 336/17 – snížení příjmů kraje a snížení výdajů v kapitole 920 

06 - Kapitálové výdaje, odbor dopravy 

 Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/4838/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Rokytnice nad Jizerou, na projekt 

„Rozšíření bikeparku Rokytnice nad Jizerou“ 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 349/17 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů v kapitole 

914 03 - Působnosti, ekonomický odbor a v kapitole 914 06 - Působnosti, odbor dopravy; Příkazní 
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smlouva se společností KORID LK, spol. s r. o., na správu a provoz Zákaznického centra Libereckého 

kraje 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 350/17 – navýšení příjmů kraje, snížení výdajů v kapitole 

912 06 - Účelové příspěvky PO, odbor dopravy, navýšení výdajů v kapitole 913 06 – Příspěvkové 

organizace, odbor dopravy a v kapitole 914 03 - Působnosti, ekonomický odbor; Dodatek č. 2 ke 

Smlouvě s příspěvkovou organizací Krajská správa silnic Libereckého kraje č. OLP/5426/2016, 

Dodatek č. 12 k příkazní smlouvě č. OLP/586/2013 

 Aplikace rozhodnutí Krajské soudu v Hradci Králové na projekty financované v rámci 19. a 29. kola 

výzvy z Regionálního operačního programu NUTS II Severovýchod – obalovny živičných směsí 

5. Informace koordinátora BESIP LK       Ing. Jan Polák 

 Informace z aktuální činnosti 

6. Informace o činnosti KORID LK, spol. s.r.o.      Ing. Jiří Hruboň 

 Informace z aktuální činnosti 

7. Informace o činnosti KSSLK, p. o.       Ing. Jan Růžička 

 Informace z aktuální činnosti  

8. Informace o činnosti Silnice LK, a.s.       Ing. Petr Šén 

 Informace z aktuální činnosti 

9. Různé           Ing. Milan Kouřil 

 

 

Hlasování o programu: 
 

PŘÍTOMNO: 10 PRO: 10 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Členové výboru dopravy obdrželi podklady:   

 Projekt "Silnice II/610 Turnov - hranice Libereckého kraje (vč. mostních objektů)" - závazek 

spolufinancování 

 Smlouva o spolupráci a podmínkách úhrady finančního příspěvku při vzájemném zajištění 

dopravní obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi Ústeckým a Libereckým krajem 

 Pověření k poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu pro společnost KORID LK,  

spol. s r.o.; Smlouva o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu 

 pro společnost KORID LK, spol. s r.o. – rok 2018 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 336/17 – snížení příjmů kraje a snížení výdajů v kapitole 

920 06 - Kapitálové výdaje, odbor dopravy 

 Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/4838/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu 

Libereckého kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Rokytnice nad Jizerou,  

na projekt „Rozšíření bikeparku Rokytnice nad Jizerou“ 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 349/17 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů v 

kapitole 914 03 - Působnosti, ekonomický odbor a v kapitole 914 06 - Působnosti, odbor dopravy; 

Příkazní smlouva se společností KORID LK, spol. s r. o., na správu a provoz Zákaznického centra 

Libereckého kraje 

 Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 350/17 – navýšení příjmů kraje, snížení výdajů v kapitole 

912 06 - Účelové příspěvky PO, odbor dopravy, navýšení výdajů v kapitole 913 06 – Příspěvkové 

organizace, odbor dopravy a v kapitole 914 03 - Působnosti, ekonomický odbor; Dodatek č. 2 ke 

Smlouvě s příspěvkovou organizací Krajská správa silnic Libereckého kraje č. OLP/5426/2016, 

Dodatek č. 12 k příkazní smlouvě č. OLP/586/2013 
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 Aplikace rozhodnutí Krajské soudu v Hradci Králové na projekty financované v rámci  

19. a 29. kola výzvy z Regionálního operačního programu NUTS II Severovýchod – obalovny 

živičných směsí 

 Návrh rozpočtu 2018 – tabulková část 

 Statistika dopravních nehod do 10/2017 včetně tiskové zprávy 

 Pozvánka k chystanému kurzu pro řidiče vozidel ZZS LK 27. 11. 2017 na autodromu v Sosnové 

 

 

2. Volba ověřovatele zápisu  

 

Předseda výboru dopravy Ing. Milan Kouřil navrhl pana Mgr. Jiřího Vařila, MBA.  

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 10 PRO: 10 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

3. Informace z resortu dopravy 

 

Marek Pieter informoval, že je v současné době nedokončených 20 stavebních akcí a také sdělil, že na zimní 

údržbu krajských silnic jsme připraveni. 

M. Pieter podal informaci k rozpočtu Libereckého kraje na rok 2018, který bude předložen ke schválení  

dne 28. 11. 2017 Zastupitelstvu Libereckého kraje. Uvedl, že v rozpočtu jsou zajištěny peníze na zimní údržbu  

ve výši 125 mil. Kč, na běžnou údržbu ve výši 140 mil. Kč, na projektové dokumentace na silnice LK II. a II. 

třídy 8 mil. Kč a 100 mil. Kč na velkoplošné opravy havarijních úseků. M. Pieter uvedl, že Liberecký kraj 

očekává, že bude vypsán i dotační program na SFDI jako v letech minulých a bude Liberecký kraj moci 

zahájit další akce spolufinancované ze SFDI a případně z IROPU. 

Dále M. Pieter podal informace ohledně dopravní obslužnosti ve věci vnitřního dopravce. Sdělil, že doposud 

není pravomocné rozhodnutí od ÚOHS o tom, že Liberecký kraj může zakoupit společnost CSAD Liberec, 

a.s., že se nemusí postupovat podle zákona o veřejných zakázkách. 

Informoval, že Liberecký kraj obdržel od člena výboru dopravy Mgr. Vařila, MBA znalecký posudek, který je 

v rozporu se znaleckým posudkem, který má zpracovaný Liberecký kraj na ocenění společnosti ČSAD 

Liberec, a.s. Rada Libereckého kraje rozhodla o tom, že jednak byl vyzván zpracovatel znaleckého posudku 

pan Šmíd a také společnost NEXIA AP, aby se k tomu vyjádřili. Dále Liberecký kraj objednal zpracování 

revize obou znaleckých posudků třetí kanceláří, která vyhotoví další posudek, aby Liberecký kraj věděl, jaká 

ta cena je v pořádku. Rozdíl v posudcích podle pana Šmída je, že on zpracovával posudek, že společnost 

ČSAD Liberec, a.s. funguje, za to druhý znalecký posudek je, že je společnost v likvidaci.  

Ohledně ČSAD Česká Lípa a.s. uvedl, že zde probíhá v současné době analýza společnosti, nastavení 

případné prodejní ceny společnosti pro zajištění vnitřního dopravce. 

Ohledně společnosti BusLine a.s. uvedl, že společnost BusLine a.s. byla oslovena, aby se vyjádřila, jakou  

z těch společností by Libereckému kraji chtěli prodat, jelikož došlo ke štěpení společnosti. 

M. Pieter sdělil, že dokud není pravomocné rozhodnutí ÚOHS, Rada kraje Libereckého kraje nedoporučuje, 

aby byla podepsána smlouva o koupi akcií společnosti ČSAD Liberec, a.s. Sdělil, že stávající smlouva 

v oblasti Sever je platná do konce letošního roku, s tím že proběhla na základě vyjádření ÚOHS v rámci 

JŘBÚ I, ve kterém nejnižší nabídku předložila společnost BusLine a.s., aby zasedala hodnotící komise, kde 

někteří členové zde z výboru jsou i členy této hodnotící komise. Dále sdělil, že na dnešní Radě Libereckého 

kraje byl předložen materiál s návrhem na zrušení veřejné zakázky z důvodu vnitřního rozporu cen. S tím, že 

po diskuzi na radě kraje se rozhodlo, aby se hodnotící komise znovu sešla a vypořádala se se stanoviskem 
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odboru dopravy, kde je řečeno, že žádný vnitřní rozpor tam není a metodika byla použita jedna a cena byla 

vypočítána ve všech oblastech stejně i v rámci JŘBÚ I. Bude tedy druhé jednání č. 2 nové hodnotící komise  

a závěry budou přeneseny do Rady Libereckého kraje.  V oblasti Východ je uzavřena smlouva na dva roky se 

společností BusLine, a.s. V oblasti Západ je uzavřena smlouva na jeden rok se společností ČSAD Česká Lípa 

a.s. Tyto dvě oblasti jsou tedy zajištěny. 

Dále M. Pieter podal informace ohledně drážní dopravy a proběhlých jednáních se sousedními kraji, kde došlo 

k sjednocení systému ohledně přímých zadání, jelikož všechny naše tratě jsou spojeny s jiným krajem  

v sousedství, tak aby byly ucelené oblasti pro otevřené soutěže 

Dále shrnul informace ohledně rychlého železničního spojení z Prahy přes Mladou Boleslav, kde jsou 

v návrhu dvě trasy do Polska a to přes Liberecký kraj a druhá přes Hradec Králové. M. Pieter sdělil, že České 

dráhy a.s. a možná i ministerstvo dopravy upřednostňují trasu přes Hradec Králové. Přičemž parametry trasy 

přes Liberecký kraj jsou výhodnější (menší náklady, větší obslužnost území). Dále sdělil, že na dnešním 

zasedání rady kraje bylo projednáno uzavření mezinárodního memoranda mezi Libereckým krajem 

a Dolnoslezským vojvodstvím v Polsku, které upřednostňuje variantu přes Liberecký kraj. 

 

Diskuze: 

J. Vařil informoval, že na SŽDC u pana generálního ředitele viděl časový harmonogram, týkající se koridoru 

Sasko a vznesl dotaz, jakého horizontu se výstavba týká. Proběhla diskuze mezi M. Pieterem, J. Čápem  

a J. Hruboněm. 

Dále J. Vařil uvedl k dopravní obslužnosti ohledně vnitřního dopravce, že vzhledem k tomu, že Liberecký kraj 

si nechal zpracovat znalecký posudek od znalce p. Šmídy, kde upozornil na jeho vady. Dále sdělil, že na pana 

znalce Šmídu podal trestní oznámení v té věci a stížnost na komoru, takže tu věc již řeší orgány v trestním 

řízení. Uvedl, že dodal Libereckému kraji posudek znaleckého ústavu čili nikoli jako znalce soukromé osoby. 

A z hlediska zákona o oceňování, z hlediska běžné praxe, je revizním stupněm pro znalecký posudek znalce 

fyzické osoby, znalecký ústav, tzn. že nechal udělat revizní posudek znalce fyzické osoby znaleckým 

ústavem. Pokud je tedy dělán revizní posudek znaleckého ústavu, měl by být zhotoven revizním ústavem II. 

stupně. Znaleckým ústavem II. stupně jsou obzvláště vysoké školy popř. speciální znalecký útvar/ institucí. 

Domnívá se, že společnost APELEN Valuation s.r.o. není znalecký ústav II. stupně. 

M. Pieter uvedl, že je stejného stupně jako společnost, u které má Liberecký kraj ten druhý znalecký posudek. 

Ohledně vysokých škol, byly osloveny, ale bohužel termíny zpracování znaleckých posudků, jsou až  

za horizontem letošního roku.  

J. Vařil uvedl, že přezkumná řízení v České republice, ať už se řídí občanským soudním řádem nebo jinými 

procesními instrumenty mají v sobě zakomponovanou podřízenost a nadřízenost určitých stupňů. Jestliže tady 

byl znalecký posudek soudního znalce, který je fyzickou osobou, je to živnostník, a k němu udělal revizní 

posudek znalecký ústav, což je ústav, který je zanesený v registru ministerstva spravedlnosti jako právě ústav 

odpovědný mimo jiné za revizní činnost vůči znalcům, tak revizní posudek takového ústavu může být 

zpracován pouze znaleckým ústavem II. stupně. Tzn., že to co Liberecký kraj zadal společnosti APELEN 

Valuation s.r.o., podle něho není revizní znalecký posudek. 

M. Pieter sdělil, že při prověření Liberecký kraj zjistí, že znalecký posudek, který obdržel od J. Vařila je 

v pořádku, že bude potvrzen, a tím pádem nemá smysl jít do nějakého sporu. Pokud nastane spor ohledně 

ocenění společnosti ČSAD Liberec, a.s., vydá se Liberecký kraj právě zmíněnou cestou. 

J. Vařil sdělil, že na to upozorní opět nějakým písemným výstupem. 

Dále J. Vařil uvedl k dopravní obslužnosti (jak již zmínil M. Pieter), že Liberecký kraj má se společností 

ČSAD Liberec, a.s. uzavřenou smlouvu na dopravní obslužnost do konce roku 2017. Vzhledem k tomu, že je 

21. listopadu 2017, a vzhledem k tomu, že ÚOHS opakovaně Libereckému kraji vytýkal jeho protizákonný 

postup související s tím, že využívá mimořádných institutů, jejichž podmínkou využití je tíseň a to z důvodu 



 

5 

časové tísně, kterou si sám přivozuje, tak vznesl dotaz, jakým způsobem Liberecký kraj řeší dopravní 

obslužnost po 1. 1. 2018.   

J. Čáp sdělil, že právní odbor Libereckého kraje si najal na tuto mimořádnou situaci společnost ARZINGER 

& PARTNERS. Od této společnosti již je zpracován posudek k mimořádné situaci, s tím že se čekalo na 

rozhodnutí dnešní rady kraje ohledně stávajícího JŘBÚ I. v oblasti Sever. Uvedl, že společnost ARZINGER 

& PARTNERS byla upozorněna, jelikož posudek je ze září 2017, že došlo od 4. října k novele zákona  

č. 111/1994 Sb., kdy můžou dopravci jezdit až 60 dní na krajských a mezikrajských linkách bez licence. 

Takže posudek bude do příštího pondělí aktualizován a radě kraje dne 5.12.2017 by mělo být dáno 

doporučení, jak postupovat v oblasti Sever ve věci zadání veřejné dopravy od 1. 1. 2018, pokud nebude 

rozhodnuto o uchazeči, který podal nabídky v JŘBÚ I. 

J. Vařil upozornil, vzhledem k tomu, že hodnotící komise znovu navrhla veřejnou zakázku zrušit z důvodu 

rozporu vnitřní ceny, že pečlivě studoval pravomocné rozhodnutí ÚOHS, které konstatovalo protizákonný 

postup Libereckého kraje v původním hodnocení, tak v odůvodnění tohoto rozhodnutí se píše, že Liberecký 

kraj není oprávněn používat jako argumentaci pro zrušení veřejné soutěže pochybení na vlastní straně.  

A obdivuje odvahu hodnotící komise, která opětovně doporučuje zrušení zakázky, jehož zjevným cílem  

na konci je zadání zakázky podle jiného právního instrumentu neúspěšnému uchazeči, a to s odůvodněním,  

o kterém už bylo v soudním přezkumu před ÚOHS rozhodnuto, že je nezákonné. 

 

 

V 15:45 hodin se na jednání dostavil Vladimír Vyhnálek. Počet přítomných 11. 

 

 

4. Informace z odboru dopravy 

 

Projednání materiálů do 10. jednání Zastupitelstva Libereckého kraje dne 28. 11. 2017 

 

Projekt "Silnice II/610 Turnov - hranice Libereckého kraje (vč. mostních objektů)" - závazek 

spolufinancování - k bodu jednáni ZLK 10/17/36 

 

Jedná se o projekt, který řeší rekonstrukci silnice II/610 a silnice II/2797 (ulice Nádražní v Turnově). Řešený 

úsek silnice II/610 je v úseku od hranice Libereckého a Středočeského kraje (od mostu přes Jizeru  

ve Svijanech) až ke křižovatce ulic Přepeřská x Nádražní v Turnově. Předmětný úsek délky cca 5,8 km je  

s průměrnou šířkou vozovky 7,5 m veden jak v extravilánu, tak v intravilánu města Turnov a obcí Přepeře, 

Příšovice a Svijany. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/59 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání souhlasí 

1) se závazkem předpokládané výše spolufinancování daného projektu Libereckým krajem do výše 

32.297.000 Kč a jeho rozložením v letech 2017 až 2021 za předpokladu, že danému projektu bude 

schválena dotace z Integrovaného regionálního operačního programu, 

2 )  s předpokládaným předfinancováním daného projektu Libereckým krajem do výše 144.603.000 Kč  

a jeho rozložením v letech 2017 až 2021 

a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje materiál ke schválení. 
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Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Smlouva o spolupráci a podmínkách úhrady finančního příspěvku při vzájemném zajištění dopravní 

obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi Ústeckým a Libereckým krajem - k bodu jednáni ZLK 

10/17/42 

 

Jedná se o každoroční návrh na uzavření mezikrajské smlouvy s Ústeckým krajem na autobusové mezikrajské 

linky mezi Libereckým a Ústeckým krajem. Předmětem smlouvy je úhrada nákladů na území sousedního 

kraje. Z  předpokladu vyplývá, že Ústecký kraj uhradí Libereckému kraji cca 780 tis. Kč za rok 2018. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/60 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

schválit Smlouvu o spolupráci a podmínkách úhrady finančního příspěvku při vzájemném zajištění dopravní 

obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi Ústeckým a Libereckým krajem č. OLP/3865/2017 mezi 

Libereckým krajem a Ústeckým krajem, IČ: 70892156, se sídlem Velká Hradební 3118/48, 400 02 Ústí nad 

Labem 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, předložit 

Smlouvu o spolupráci a podmínkách úhrady finančního příspěvku při vzájemném zajištění dopravní 

obslužnosti veřejnou linkovou dopravou mezi Ústeckým a Libereckým krajem č. OLP/3865/2017 k podpisu 

hejtmanovi. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Pověření k poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu pro společnost KORID LK, spol. s r.o.; 

Smlouva o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu pro společnost 

KORID LK, spol. s r.o. – rok 2018 - k bodu jednáni ZLK 10/17/43 

 

Jedná se návrh pověření pro společnost KORID na rok 2018, včetně výše vyrovnávací platby. Oproti roku 

2017 tak dochází k navýšení dotace z původních 10.600.000 Kč (navýšených dodatkem č. 1 na základě 

usnesení zastupitelstva kraje v říjnu 2017) na 12.000.000 Kč pro rok 2018. Výše dotace pro rok 2018 je, 

v souladu s návrhem rozpočtu pro rok 2018, na základě předkládané smlouvy stanovena na max. výši 

12.000.000 Kč. Oproti letošnímu roku dochází k významnému rozšíření činností o podporu veřejné dopravy – 

zejména pak stanovení komunikační strategie pro následující kalendářní rok včetně plánu nákladů a její 

projednání v orgánech Libereckého kraje; stanovení marketingového mixu pro uvádění nových služeb nebo 

produktů IDOL na trh; průběžný marketing a propagace změn v dopravní obslužnosti (výlukové jízdní řády, 

změny tarifu,...); zajištění obsahové (textové a grafické) náplně distribuovaných informací a péče o vizuální 

čistotu a budování značky Opuscard a IDOL. Dále jsou s ohledem na aktuální situaci ve veřejné dopravě  

a schválené záměry kraje rozšířeny činnosti související s odborným poradenstvím a přípravou podkladů  

pro zadání dopravní zakázky vnitřnímu provozovateli regionální autobusové dopravy.  
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Diskuze:  

M. Kouřil vznesl dotaz, zda je nutný pracovník na propagaci, zda by nestačili stávající zaměstnanci, kterým 

by se navýšila mzda.  

Ing. Hruboň odpověděl – ano, je potřeba. Stávající zaměstnanci jsou převážně technologové. Veřejná doprava 

má v Libereckém kraji statisíce zákazníků, částka okolo 1 mil. na propagaci není nijak závratná. Byly doby, 

kdy do propagace tekly velké peníze, doby, kdy naopak nic, snaha o dlouhodobou stabilitu propagace, 

budování značky, oslovení všech zákaznických segmentů, i lidí kteří veřejnou dopravou nejezdí. 

J. Vařil uvedl, že je to o konzistentnosti fungování toho koordinátora. Sdělil, že když se podíváme na západ, 

tak Ústecký kraj koordinátora nemá, má ho pod úřadem a funguje to fatálně špatně. Ten je také několik let  

na pokraji zhroucení veřejné dopravy. Když se podíváme na východ, tak tam máme OREDO, který je 

determinovaný vysloveně osobou člověka, který to vede a ten kraj také pořád řeší nějaké problémy. Uvedl,  

že zrovna on je člověk, který se opakovaně dostává do konfliktu s KORIDEM a kritizuje ho, ale fakt je ten,  

že KORID funguje naprosto konzistentně, bezpečně, v kraji je dopravní obslužnost zcela zajištěna, 

k výpadkům nedochází a myslí si, že je to vlivem toho managementu toho KORIDU, který tam je. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/61 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

rozhodnout o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu ve výši  

12.000.000 Kč společnosti KORID LK, spol. s.r.o., IČ: 27267351, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec 2  

pro rok 2018, 

schválit Smlouvu o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu 

č. OLP/3870/2017 ve výši 12.000.000 Kč, mezi Libereckým krajem a společností KORID LK, spol. s.r.o., IČ: 

27267351, se sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec, 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, předložit 

Smlouvu o poskytnutí dotace na poskytování služeb v obecném hospodářském zájmu č. OLP/3870/2017 

k podpisu hejtmanovi. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 336/17 – snížení příjmů kraje a snížení výdajů v kapitole 920 

06 - Kapitálové výdaje, odbor dopravy - k bodu jednáni ZLK 10/17/44 

 

Jedná se úpravy rozpočtu u akcí, které se v letošním roce realizují na silnicích ve vlastnictví kraje, a to 

v návaznosti na ukončené veřejné zakázky. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/62 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 336/17, kterým se: 

1. snižují příjmy u akce „II/286 x II/284 Lomnice nad Popelkou - havárie zdi“ ve výši 260.234 Kč, 

2. snižují výdaje v kapitole 920 06 – Kapitálové výdaje, odbor dopravy v celkové výši 260.234 Kč, tak že se: 
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a) snižují výdaje v celkové výši 3.867.175 Kč u akce: 

- II/286 x II/284 Lomnice nad Popelkou - havárie zdi ve výši 413.694 Kč, 

- Most ev.č. 2903-1 Raspenava, rekonstrukce mostu ve výši 21.568 Kč, 

- III/26214 a III/2625 Stružnice - Bořetín ve výši 472.937 Kč, 

- II/268 Mimoň, ulice Českolipská ve výši 370.532 Kč, 

- III/2951 Martinice v Krkonoších ve výši 372.776 Kč, 

- III/29036 Horní Maxov - křižovatka s III/29035 ve výši 582.083 Kč, 

- III/29035 Jindřichov - křižovatka s III/29032 ve výši 478.518 Kč, 

- III/2828 Volavec ve výši 1.155.067 Kč, 

b) navyšují výdaje v celkové výši 3.606.941 Kč u akce: 

- III/27926 Kacanovy, rekonstrukce propustku ve výši 77.613 Kč, 

- III/01023 Harrachov ve výši 3.529.328 Kč, 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2017. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Dodatek č. 1 smlouvy č. OLP/4838/2016 o poskytnutí účelové dotace z Dotačního fondu Libereckého 

kraje Program 6.3 Podpora projektové přípravy pro Město Rokytnice nad Jizerou, na projekt 

„Rozšíření bikeparku Rokytnice nad Jizerou“ - k bodu jednáni ZLK 10/17/45 

 

Jedná se dodatek k dotační smlouvě ve věci změny termínu ukončení realizace projektu „Rozšíření bikeparku 

Rokytnice nad Jizerou“, ze dne 15. 12. 2017 na 30. 6. 2018, a s prodloužením termínu pro předložení 

závěrečného vyúčtování projektu z 3. 2. 2018 na 19. 8. 2018, z důvodu komplikací ve správním řízení ve věci 

projednání trasy, které vyžadují vydání výjimky ochrany přírody v národním parku.  

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/63 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

vzít na vědomí žádost Města Rokytnice nad Jizerou, Horní Rokytnice 197, 512 44 Rokytnice nad Jizerou,  

IČ 00276057, ze dne 18. 10. 2017 ve věci změny termínu ukončení realizace projektu „Rozšíření bikeparku 

Rokytnice nad Jizerou“, 

rozhodnout o změně termínu ukončení realizace projektu „Rozšíření bikeparku Rokytnice nad Jizerou“,  

ze dne 15. 12. 2017 na 30. 6. 2018, a s prodloužením termínu pro předložení závěrečného vyúčtování projektu 

z 3. 2. 2018 na 19. 8. 2018, z důvodu komplikací ve správním řízení ve věci projednání trasy, které vyžadují 

vydání výjimky ochrany přírody v národním parku, 

schválit Dodatek č. 1 ke smlouvě OLP/4838/2016 mezi Libereckým krajem a Městem Rokytnice nad Jizerou, 

Horní Rokytnice 197, 512 44 Rokytnice nad Jizerou, IČ 00276057, kterým se mění termín ukončení realizace 

projektu z 15. 12. 2017 na 30. 6. 2018 a termín závěrečného vyúčtování projektu z 3. 2. 2018 na 19. 8. 2018 

a uložit Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek 

zajistit: 

1. vyrozumění příjemce dotace o přijatém usnesení. 



 

9 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 349/17 – navýšení příjmů kraje a navýšení výdajů v kapitole 

914 03 - Působnosti, ekonomický odbor a v kapitole 914 06 - Působnosti, odbor dopravy; Příkazní 

smlouva se společností KORID LK, spol. s r. o., na správu a provoz Zákaznického centra Libereckého 

kraje - k bodu jednáni ZLK 10/17/52  

 

Jedná se zapojení finančních prostředků na implementační náklady na provoz zákaznického centra 

OPUSCARD IDOL, v rámci schválení příkazní smlouvy se společností KORID – převod od společnosti LIS. 

 

J. Hruboň podal podrobnější informace. 

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/64 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

schválit změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 349/17, kterým se: 

1. navyšují příjmy kraje vybrané z věcných břemen o částku 1.362.460 Kč, 

2. navyšují výdaje v celkové výši 1.362.460 Kč, a to: 

a) v kapitole 914 03 – Působnosti, ekonomický odbor o částku 236.460 Kč, jakožto platba daně z přidané 

hodnoty, 

b) v kapitole 914 06 – Působnosti, odbor dopravy o částku 1.126.000 Kč, tak, že se: 

- snižují výdaje z akce „údržba cyklodopravy“ o částku 48.000 Kč, 

- navyšují výdaje na akci „zákaznické centrum“ o částku 1.174.000 Kč, 

a uložit Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2017. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

Změna rozpočtu - rozpočtové opatření č. 350/17 – navýšení příjmů kraje, snížení výdajů v kapitole 912 

06 - Účelové příspěvky PO, odbor dopravy, navýšení výdajů v kapitole 913 06 – Příspěvkové 

organizace, odbor dopravy a v kapitole 914 03 - Působnosti, ekonomický odbor; Dodatek č. 2 ke 

Smlouvě s příspěvkovou organizací Krajská správa silnic Libereckého kraje č. OLP/5426/2016, 

Dodatek č. 12 k příkazní smlouvě č. OLP/586/2013 - k bodu jednáni ZLK 10/17/53 

 

Jedná se navýšení finančních prostředků ve výši 4,8 mil. Kč na odklizení následků po vichřici návrh na 

zapojení příjmů kraje, části vrácených prostředků z účelového příspěvku a přesun prostředků ze zimní údržby.  

 

Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/65 
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Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje po projednání doporučuje Zastupitelstvu Libereckého kraje 

schválit 

1. změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 350/17, kterým se navyšují příjmy v celkové výši 779.636 Kč,  

a to: 

a) vybrané za zkoušky z odborné způsobilosti o částku 13.000 Kč, 

b) vybrané z licencí pro kamionovou dopravu o částku 33.605 Kč, 

c) vybrané z věcných břemen o částku 277.090 Kč, 

d) vybrané za sankční platby přijaté od státu, obcí a krajů o částku 26.550 Kč, 

e) vybrané za sankční platby přijaté od jiných subjektů o částku 291.991 Kč, 

f) vybrané za náklady řízení o částku 34.100 Kč, 

g) vybrané za prodej pozemků o částku 103.300 Kč, 

2. změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 350/17, kterým se navyšují výdaje v celkové výši 779.636 Kč,  

a to tak, že se: 

a) snižují výdaje v kapitole 912 06 – Účelové příspěvky PO, odbor dopravy u akce „údržba mostů na silnicích 

II. a III. třídy“ ve výši 668.454 Kč, 

b) navyšují výdaje v kapitole 913 06 – Příspěvkové organizace, odbor dopravy v celkové výši 1.400.000 Kč, 

a to tak že se: 

- snižují výdaje u akce „Krajská správa silnic LK p.o. - realizace příkazní smlouvy Silnice LK a.s. na ZIMNÍ 

ÚDRŽBU 2017“ výši 3.400.000 Kč, 

- navyšují výdaje u akce „Krajská správa silnic LK p.o. - realizace příkazní smlouvy Silnice LK a.s. na 

BĚŽNOU ÚDRŽBU 2017“ ve výši 4.800.000 Kč, 

c) navyšují výdaje v kapitole 914 03 – Působnosti, ekonomický odbor o částku 48.090 Kč, jakožto platba daně 

z přidané hodnoty, 

rozhodnout o navýšení účelové neinvestiční dotace příspěvkové organizaci Krajská správa silnic Libereckého 

kraje, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec, IČ 70946078, z částky 285.000.000 Kč na částku 

286.400.000 Kč na akci „Údržba pozemních komunikací ve vlastnictví Libereckého kraje a ve správě Krajské 

správy silnic Libereckého kraje, p.o.“, 

schválit Dodatek č. 2 ke Smlouvě č. OLP/5426/2016, uzavřené mezi Libereckým krajem a Krajskou správou 

silnic Libereckého kraje, příspěvková organizace, se sídlem České mládeže 632/32, 460 06 Liberec 6, IČ: 

70946078, o poskytnutí účelové neinvestiční dotace na akci „Údržba pozemních komunikací ve vlastnictví 

Libereckého kraje v majetkové správě Krajské správy silnic Libereckého kraje, p.o.“ na období od 1. 1. 2017 

do 31. 12. 2017, kterým dochází k navýšení dotace z částky 285.000.000 Kč na částku 286.400.000 Kč, 

a uložit 

1. Marku Pieterovi, náměstku hejtmana, řízení resortu dopravy, investic a veřejných zakázek, předložit 

dodatek č. 2 ke smlouvě č. OLP/5426/2016 Martinu Půtovi, hejtmanovi Libereckého kraje k podpisu, 

2. Ing. Jitce Volfové, náměstkyni hejtmana, řízení resortu ekonomiky, správy majetku a informatiky, 

aktualizovat stávající rozpočet Libereckého kraje na rok 2017. 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

Aplikace rozhodnutí Krajské soudu v Hradci Králové na projekty financované v rámci 19. a 29. kola 

výzvy z Regionálního operačního programu NUTS II Severovýchod – obalovny živičných směsí - 

písemná informace k bodu jednání ZLK 10/17/46j 
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Návrh usnesení: 

Číslo usnesení: 10/2017/66 

 

Výbor dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje bere na vědomí a doporučuje Zastupitelstvu Libereckého 

kraje vzít na vědomí písemnou informaci Aplikace rozhodnutí Krajské soudu v Hradci Králové na projekty 

financované v rámci 19. a 29. kola výzvy z Regionálního operačního programu NUTS II Severovýchod – 

obalovny živičných směsí 

 

Diskuze: J. Vařil, J. Jeníček, J. Čáp 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 11 PROTI: 0   ZDRŽEL SE: 0 VÝSLEDEK: přijato 

 

 

5. Informace o činnosti KORID LK, spol. s r.o. 

 

Ing. Jiří Hruboň  podal informace o navýšení částek z rozpočtu Libereckého kraje (reakce na pana Kouřila) – 

KORID LK, spol. s r.o. se snaží vytvářet nástroje pro vyšší atraktivitu veřejné dopravy – zejména ty, které 

mají pozitivní vliv na cestující – řízení zákaznických procesů (zákaznické centrum), operativní řízení veřejné 

dopravy (centrální dispečink), centralizovaná propagace a marketing změn (dedikovaná pracovní pozice  

a omezený rozpočet pro propagaci). 

Dále podal informace k Zákaznickému centru, dojde k navýšení kontaktních míst v Liberci o jedno (Evropksý 

dům a Frýdlantská). J. Hruboň sdělil, že dojde zlevnění cen (ruší se expresní příplatek a snižuje se cena 

anonymní karty na cca ½). Jedná se o třízdrojové financování – kraj, obyvatelstvo, dopravci, nároky  

na rozpočet kraje zůstávají stejné jako v předchozích letech, přestože je o jedno kontaktní místo navíc (0,8 

mil. Kč ročně) a snižují se poplatky za služby (cca 0,5 mil. Kč). Služba od 1. 1. 2018, slavnostní otevření dne 

proběhne dne 3. 1. 2018.  

Informoval o finalizaci jízdních řádů. Ve čtvrtek by měly jít jízdní řády do tiskárny. Dne 5. 12. 2018 by měla 

proběhnout tisková konference. Platnost jízdních řádů je od neděle 10.12. Největší změny jsou na Českolipsku 

(Dokesko).  

Dále J. Hruboň podal informace k nahrazení výpadku komerčních linek na východě ve spolupráci 

s Královéhradeckým krajem objednávkou v závazku. 

 

Diskuze: 

J. Vařil upozornil na fenomén v souvislosti rozšířením FlixBusu, který pobral tržby na lukrativních linkách. 

 

 

6. Informace koordinátora BESIP LK 

 

Ing. Jan Polák zhodnotil vývoj dopravní nehodovosti za období 01-10/2017 v Libereckém kraji. Upozornil  

na problematiku nehod způsobených pod vlivem alkoholu.  

J. Polák podal informace o současném projektu seminářů pro učitelé základních škol a vícezdrojového 

financování akce. Dále informoval o tématech tiskových zpráv a přípravě žádosti o spolufinancování projektů 

na příští rok. 

 

Diskuze: M. Kouřil 
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7. Informace o činnosti KSS LK, p.o.  

 

Ing. Jan Růžička navázal na informaci pana náměstka Pietera ohledně nedokončených staveb a informoval,  

že nedokončení většinou spočívá ve vodorovném dopravním značení a finálních úpravách. Většina akcí 

podařila dostat pod asfalty. Do příštího roku se přesouvají akce ve vyšší rozpracovanosti např. silnice 

III/28115 Troskovice - hranice kraje, silnice III/01023 Harrachov. Další akce je zeď v Pelešanech, silnice 

III/27110 Oldřichov na Hranicích. Silnice III/29022 Hrabětice - Josefův Důl budou zprovozněny provizorně. 

J. Růžička informoval, že v současné době je utraceno ze zimní údržby 3,5 mil. Kč bez DPH. 

Dále J. Růžička osvětlil dnes předkládaný bod Radě Libereckého kraje ohledně navýšení finančních 

prostředků ve výši 4,8 mil. Kč na odklizení následků po vichřici. 

 

Diskuze: M. Kouřil 

 

T. Levinský podal informaci, že Povodí Labe bude příští rok od jara vyměřovat svoje pozemky a všechny 

stavby na svých pozemcích budou opravovat. 

 

 

8. Informace o činnosti Silnice LK, a.s. 

 

Ing. Petr Šén se ze zasedání Výboru dopravy Libereckého kraje omluvil.  

 

 

9. Různé 

 

Ing. Josef Jeníček informoval zimní údržbě a o strategických dohodách s městem Liberec, jak se budou 

udržovat ulice a silnice kolem Kunratické, jelikož některé silnice jsou ŘSD, některé jsou krajské a některé 

jsou města.  

Dále podal informaci o silnici I/35, kde každý čtvrtek dopoledne již probíhají kontrolní dny. Sdělil,  

že do konce listopadu by měla být uzavírka zkrácena do původní podoby, uvede se tedy do provozu větev  

do Košické ulice. A do konce roku by měla být silnice bez omezení. Uvedl, že na jaře bude potřeba na týden 

omezení kvůli finálním úpravám. 

J. Jeníček sdělil, že stavba stavby Silnice I/15 Kravaře – obchvat byla předána a nejspíše proběhne slavnostní 

otevření. 

 

 

Tajemnice výboru dopravy vznesla dotaz na členy Výboru dopravy Libereckého kraje, zda u některého z nich 

nedošlo od 1. 7. 2017 ke změně zdravotní pojišťovny. Nikdo z přítomných členů změnu neprovedl. 

 

 

Z hostí o vystoupení na 10. zasedání Výboru dopravy požádal Ing. Miloš Matoušek 

 

Hlasování: 
 

PŘÍTOMNO: 11 PRO: 4 PROTI: 1   ZDRŽEL SE: 6 VÝSLEDEK: nepřijato 
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Na závěr předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje poděkoval přítomným za účast  

na dnešním zasedání. 

 

 

 

Jednání bylo ukončeno: 16:38 hod. 

V Liberci dne 21. 11. 2017 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Soňa Kohoutová 

tajemník Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Jiří Vařil, MBA 

člen Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 

 

 

 

 

Schválil: Ing. Milan Kouřil 

předseda Výboru dopravy Zastupitelstva Libereckého kraje 


